

OUIJA™

FOR 2 TO 4 PLAYERS

The Ouija is without doubt one of the most interesting, remarkable and mysterious products of the century. Its operations are always interesting and frequently invaluable. Often answering questions concerning the past, present and future, with marvelous accuracy. It furnishes never-failing amusement and recreation, while for the scientific orth thoughtful its mysterious movements invite the most careful research and investigation, apparently forming the link which unites the known with the unknown; the material with the immaterial. It forces upon us the conviction that a great truth was contained in the statement of the Danish Prince: "There are more things in heaven and earth, Horatio, than are dreamt of in your philosophy."

DIRECTIONS

1. Place the board upon the laps of two persons or on a hard surface with the board between you. Put the pointer on the board and place your fingers lightly but firmly (without pressure) upon the pointer, do not rest elbows, so as to allow it to move easily and freely. In from one to five minutes the pointer should commence to move, at first slowly, then faster, and should be able to answer questions, which is done when the pointer touches with its foreleg or tip, the printed words or letters necessary to form words or sentences.
2. When the pointer starts to move, begin asking questions.
3. Care should be taken that only one person at a time asks the questions so as to avoid confusion. The question should be put plainly and accurately.
4. To obtain the best results it is important that the persons present concentrate upon the matter in question and avoid other topics.
5. The Ouija is a great mystery. We do not claim to give exact directions for its management, neither do we claim that it will work in all circumstances and at all times. But a great many people have stated that with reasonable patience, it has more than satisfied their greatest expectations, as well as providing enjoyable entertainment.
6. The Board should be kept smooth and free from dust or moisture since all depends upon the ease with which the feet of the pointer can glide over the surface of the board. Rubbing the board with a dry silk handkerchief just before using is advised.

Important: Adhere felt tabs to feet of pointer. Keep the game in a cool dry place.

QUESTIONS THAT MAY BE ASKED OF OUIJA

Ouija, are you ready to answer questions?

How many months or years will it be before they marry?

How old is miss so-and-so?

Will they be happy?

Is there a single gentleman present?

Is she a flirt?

Is he in love?

How many times has she been in love?

What street does she live on?

Does he kiss any other girl?

What number?

When will business Improve?

Spell his sweethearts name.

Who will be the next Prime Minister?

Which gentleman might she prefer to accompany her home?

Will it be wise to invest in such-and-such piece of property, bonds or stocks?

Does he love her very much?

Will it rain tomorrow?

If Ouija declines to answer a certain question, pass on to the next, and should you get an incorrect answer, remember Ouija has a humorous side.

Contents:

- 1 Ouija Board
- 1 Planchette
- Instructions

Product and colour specifications may vary.
Registered Trademark of 1258377 Ontario Inc., used under license by TCG.
Manufactured and Distributed by:
TCG, 430 Signet Drive, Toronto, Ontario, Canada M9L 2T6. © 2015 TCG
Consumer Relations: 1-877-212-3388
MADE IN CHINA



OUIJA^{MC}

POUR 2 À 4 JOUEURS

Le Ouija est sans conteste l'un des produits les plus intéressants, les plus exceptionnels et les plus mystérieux de ce siècle. Ses opérations sont toujours intéressantes et fréquemment inestimables, répondant souvent à des questions sur le passé, le présent et l'avenir avec une précision remarquable. Systématiquement divertissants, ses mouvements mystérieux constituent pour les scientifiques et les méditatifs une invitation à des recherches et à des investigations approfondies - qui, apparemment, forment le lien entre le connu et l'inconnu, le matériel et le spirituel, car; il ya des choses au ciel et sur terre que nous ne pouvons même pas concevoir!

LE JEU

1. Placer la planche entre deux personnes, sur leurs genoux ou sur une surface dure. Déposer l'indicateur sur la planche et placer vos doigts légèrement mais fermement (sans appuyer) sur l'indicateur, ne pas vous accouder pour lui permettre de se déplacer facilement et librement. L'indicateur devrait commencer à bouger après une il cinq minutes, tout d'abord lentement puis, plus vite, et il devrait pouvoir répondre à vos questions. Pour ce faire, il couche, avec la pointe ou le bout, les mots ou les lettres imprimés nécessaires pour former les mots et les phrases.
2. Lorsque l'indicateur commence à bouger, commencer à poser les questions.
3. Une seule personne à la fois devrait poser des questions pour éviter toute confusion. Les questions doivent être formulées simplement et avec précision.
4. Pour obtenir les meilleurs résultats, il est important que les personnes présentes se concentrent sur la question posée et évitent d'autres sujets.
5. Le Ouija est un grand mystère. Nous ne prétendons pas que nos instructions de fonctionnement sont exactes en tout point ni que vous obtiendrez des résultats dans tous les cas. Cependant, plusieurs personnes ont affirmé qu'en faisant preuve d'un peu de patience, leurs espérances avaient été plus que satisfaites et qu'elles s'étaient bien amusées.
6. Garder la planche lisse et exempte de poussière ou d'humidité, car tout dépend de la facilité avec laquelle la base de l'indicateur peut glisser sur la surface de la planche. Nous recommandons de frotter la planche avec un mouchoir de soie sec juste avant le jeu.

Important: Coller les languettes de feutre sous les pattes de la pointe. Garder le jeu dans un endroit frais et sec.

EXEMPLES DE QUESTIONS À POSER À OUIJA

Ouija, êtes-vous prêt répondre à nos questions?

Y a-t-il un homme célibataire parmi nous?

Est-il en amour?

Épeler le nom de sa bien-aimée.

L'aime-t-il beaucoup?

Seront-ils heureux?

Dans combine de mois ou d'années se marieront-ils?

Embrasse-t-il parfois d'autres femmes?

Qui sera le prochain Premier ministre?

Pleura-t-il demain?

Quel âge à Mademoiselle une telle?

Sure quelle rue demeure-t-elle?

À quel numéro?

Par quel homme désire-t-elle être raccompagnée à la maison?

Est-elle flirteuse?

Combine de fois a-t-elle été amoureuse?

Quand les affaires s'amélioreront-elles?

Sera-il sage d'investir dans une telle propriété ou dans de elles obligations ou valeurs?

Si Ouija refuse de répondre à une question quelconque, ou si vous obtenez une réponse inexacte, n'oubliez pas que Ouija a un petit côté humoristique.

Contenu :

- 1 plateau de jeu Ouija
- 1 planchette
- Mode d'emploi

Le produit et les couleurs peuvent varier.
Marque déposée de 1258377 Ontario Inc., utilisée sous licence par TCG.
Manufacturé et distribué par :
TCG, 430 Signet Drive, Toronto, Ontario, Canada M9L 2T6. © 2015 TCG
Relations avec les consommateurs : 1-877-212-3388
FABRIQUÉ EN CHINE.

